
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 9. juni 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 949
Kan ministeren bekræfte, at det ville koste op mod en milliard kroner, hvis
man besluttede at lukke vaccineproduktionen ved SSI frem for at sælge? Og i
så fald, mener ministeren så, det var et realistisk scenarie at lukke SSI vacci-
neproduktion? Der henvises til "Tidligere direktør står frem: Finansministeriet
var advaret om katastrofalt vaccinesalg", Ingeniøren 8. juni 2017

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Stine Brix (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Stine.Brix@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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